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بودجه ۱۴۰۰ خلاءهای زیادی دارد
احتمال ارائه متمم بودجه به مجلس 

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات مجلس با تاکید بر اینکه بودجه سال 
جاری مطمئن نیست، گفت: احتمالاً دولت آینده مجبور شود تا متمم بودجه سال 
جاری را به مجلس ارائه کند. به گزارش اقتصادسرآمد، حمیدرضا حاجی بابایی 
رئیس کمیسیون برنامه بودجه و محاسبات مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با 
تسنیم، با بیان این که مهم ترین کاری که دولت آینده باید انجام بدهد، تدوین برنامه 
هفتم توسعه و ارائه به مجلس است، گفت: پس از این موضوع باید به سرعت بودجه 
سال 1401 آماده و به مجلس ارائه شود.وی با بیان اینکه یکی از مهم ترین بحث ها 
نیز اصلاح ساختار بودجه است، ادامه داد: بودجه ریزی که در حال حاضر رایج است 
به هیچ وجه دیگر پاسخگو نیست و باید دولت آینده لایحه ای را در این زمینه تدوین 
و به مجلس ارائه کند تا به صورت جدی بودجه ریزی کشور دستخوش تغییر شود.
نماینده همدان در مجلس با بیان اینکه بودجه سال 1400 نیز خلاهای فراوانی دارد، 
اضافه کرد: متاسفانه بودجه سال جاری مشکلات عدیده ای دارد و در 6 ماهه دوم 

سال دولت را با چالش های جدی مواجه می کند.
رئیس کمیسیون برنامه بودجه و محاسبات مجلس درباره احتمال ارائه متمم بودجه 
از سوی دولت آینده به مجلس، اظهار داشــت: باید مشخص شود که درآمد ها و 
هزینه ها و کسری بودجه دولت چه میزان است و درآمدها چه میزان محقق می شود 

تا پس از آن اگر نیازی باشد دولت متمم بودجه را به مجلس ارائه کند.
حاجی بابایی با تاکید بر اینکه بودجه ســال جاری مطمئن نیست، گفت: احتمالاً 

دولت آینده مجبور شود تا متمم بودجه سال جاری را به مجلس ارائه کند.

 درخواست کابل از تهران برای بازگرداندن
 نیروهای مرزبانی

 یک مقام آگاه در ستاد کل نیروهای مسلح گفت: دولت افغانستان از ایران خواسته  
است، تمهیداتی جهت بازگشت نیروهای مرزبانی این کشور به کابل صورتبگیرد 
و ایران نیز با قبول این درخواســت، در حال تدارک پروازی مستقیم به کابل برای 
بازگرداندن این نیروها است. به گزارش اقتصادســرآمد از ایرنا، این مقام آگاه در 
ستاد کل نیروهای مســلح در گفت و گو با نورنیوز افزود: دولت افغانستان برای 
بازگشت نیروهای مرزبانی خود که دیروز پنج شنبه در پی حمله نیروهای طالبان به 
گذرگاه مرزی اسلام قلعه به خاک ایران پناه آورده بودند از تهران درخواست کمک 
کرده است.این مقام مطلع گفت: مقامات کابل از ایران خواسته اند تمهیداتی جهت 
بازگشت این نیروها به کابل صورت بگیرد و ایران نیز با توجه به رویکردهای انسان 
دوستانه، با قبول این درخواســت، در حال تدارک پروازی مستقیم به کابل برای 
بازگرداندن این نیروهاست.روز پنج شنبه، گذرگاه اسلام قلعه در نقطه صفر مرزی 
استان هرات افغانستان با مرز دوغارون در ایران به دست نیروهای طالبان سقوط کرد 

که در پی آن نیروهای مرزبانی این کشور به داخل ایران پناه آوردند.
جمهوری اسلامی ایران در همین حال، در روزهای چهارشنبه و پنج شنبه میزبان 
نشســت هیات هایی از طرف های درگیر در افغانســتان برای گفت وگو جهت 

حل وفصل موضوعات میان آنها بود که در نهایت با بیانیه مشترکی به پایان رسید.
تهران همواره با حمایت از دولت قانونی افغانســتان، خواستار دوری طرف های 
درگیر از بروز ناآرامی و جنگ بوده و تمام توان خود را جهت حل مشکلات این 

کشور از طریق گفت وگوهای سیاسی بین گروه های افغانستانی به کار برده است.

آزادیخواه: دلیل واهی دولت برای قطعی برق
  با تعطیلی یک ماهه صنایع معدنی مشکل برق

 قابل حل است 
نماینده مردم ملایر در مجلس گفت: اینکه دولت می گوید به دلیل تغییر دما مشکل 
قطعی برق داریم دلیل محکمه پسندی نیست و دولت می تواند با مدیریت توزیع 
برق این مشکل را حل کند.  به گزارش اقتصادسرآمد، حجت الاسلام احد آزادیخواه 
نماینده مردم ملایر در مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با فارس، گفت: ما در 

حوزه برق در دو بخش تأمین و توزیع برق با مشکل مواجه ایم.
وی افزود: در حوزه تأمین برق نه در دولت فعلی بلکه در دولت های قبل هم اقدام 
جدی برای استفاده از انرژی با عنوان مثال خورشیدی صورت نگرفته است و ما 
امروز با مشکل کمبود برق مواجه ایم.نماینده مردم ملایر در مجلس شورای اسلامی 
اظهار داشت: در حوزه توزیع برق نیز متأسفانه شاهد سوءمدیریت از سوی دولت 
هستیم و اینکه دولت می گوید تغییر دما عامل قطعی برق است دلیل محکمه پسندی 
نیست.آزادیخواه خاطرنشان کرد: دولت می تواند با مدیریت توزیع برق موجب 
عدم قطع برق را فراهم آورد و یا اگر هم قطعی برقی باشد بسیار محدود باشد.وی 
افزود: به عنوان مثال دولت می تواند در یک ماه گرم سال صنایع معدنی را مکلف 
سازد تا کار خود را تعطیل کنند چرا که با تعطیلی یک ماهه این صنایع کشور دچار 
بحران نمی شود و صنعتی که در طول سال سودآور است با یک ماه تعطیلی با مشکل 
مواجه نخواهد شد.نماینده مردم ملایر در مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: هر 
یک از واحدهای صنایع معدنی حدود 20 مگاوات برق مصرف می کند که معادل 
برق مصرفی یک شهر 40 هزار نفری است.آزادیخواه خاطرنشان کرد: واحدهای 
صنعتی مربوط به صنایع معدنی هر یک بین 10 تا 50 مگاوات برق مصرف می کنند 
که با تعطیلی یک ماهه این صنایع در فصل گرم سال می توان جلوی قطعی مکرر 

برق را گرفت.

 پاسخ ارتش به گلایه و درخواست دختربچه
 سیستان و بلوچستانی 

در پی انتشار فیلمی از گلایه و گریه یک دختربچه سیستان و بلوچستانی از کم آبی 
در منطقه محل زندگی خود، خدمات آبرسانی توسط نیروی زمینی ارتش در مناطق 
روستایی استان سیستان و بلوچستان انجام شد.  به گزارش اقتصادسرآمد، در پی 
انتشار فیلمی از گلایه و گریه یک دختربچه سیســتان و بلوچستانی از کم آبی در 
منطقه محل زندگی خود، خدمات آبرسانی توسط نیروی زمینی ارتش در مناطق 
روستایی استان سیستان و بلوچستان انجام شــد.با توجه به شرایط بحران آب در 
مناطق جنوب شرق کشور و نیاز مردم استان سیستان و بلوچستان به آب و همچنین 
انتشار فیلمی از گلایه و گریه یک دختربچه سیســتان و بلوچستانی از کم آبی در 
منطقه محل زندگی خود، خدمات آب رسانی توسط نیروی زمینی ارتش در مناطق 
روستایی استان سیستان و بلوچستان و محل زندگی این دختر بچه انجام شد.پیش 
از این نیز امیر سرلشکر سیدعبدالرحیم موسوی، فرمانده کل ارتش به امیر سرتیپ 
حیدری، فرمانده نیروی زمینی ارتش و فرمانده میدانی مبارزه با کرونا دستورات 

لازم برای امداد رسانی به مردم این استان بویژه در تأمین آب شرب شتاب کنند.

 شیوه مالیات ستانی و تاثیر آن
 بر کسب و کارها

عضو هیات نمایندگان اتاق ایران معتقد است: آنچه از 
کارنامه دولت ها، در شرایط رونق و رکود، برمی آید، 
اینکه درآمدهای مالیاتی برای رشد، تولید، اشتغال و 

سرمایه گذاری استفاده نشده است.
به طور کلی دولت ها دارای سه نقش مهم تخصیصی، 
توزیعی و تثبیتی هستند که به صورت تخصیص بهینه 
منابع، توزیع عادلانه درآمد، رشد اقتصادی، افزایش 
اشتغال، ثبات اقتصادی، حفظ سطح عمومی قیمت ها، 
بهبود تجارت بین المللی و تراز پرداخت ها نمود پیدا 
می کند. برای انجام این وظایف منابع درآمدی فراوانی 
مورد نیاز اســت که از دو طریــق درآمدهای مالیاتی 
و غیرمالیاتی تامین می شــود. هرچه سهم مالیات ها 
در تأمین مخارج دولت بیشتر باشــد، آثار نامطلوب 
اقتصادی و نوسانات درآمدی کمتر خواهد شد. عمده 
درآمد کشــورهای نفت خیز در حال توسعه از جمله 
ایران از فروش دارایی های نفت و گاز به دست آمده 
که بی ثباتی بسیار شدیدی در درآمدهای این کشورها 

را موجب گشته است.
بررسی سری زمانی همبستگی رشد درآمدهای ارزی 
و رونق اقتصادی نشــان می دهد که در ســال هایی 
که کشــور به لحاظ فروش نفت و میعانات گازی در 
وضعیت مناسبی قرار دارد، تقاضای موثر بهبود یافته 
و تولید و سمت عرضه نیز رونق می یابد. در نتیجه با 
افزایش درآمد فعالان اقتصــادی، درآمدهای مالیاتی 
دولت نیز افزایش مــی یابد. اما در شــرایط کاهش 
درآمدهای ارزی دولت و یا تحریم ها، فشار مالیاتی 
بیشتری بر کســب و کارها وارد می گردد. اگر چه به 
لحاظ درآمدی در دوران رونق میزان مالیات پرداختی 
فعالان اقتصادی بیشتر از زمان رکود است اما زمانی که 
درآمد و سود کاهش می یابد، پرداخت مالیات هر چند 

اندک کسب و کارها را در مضیقه قرار می دهد.
در سال های اخیر علاوه بر کاهش قیمت جهانی نفت، 
تحریم های بین المللی و قرار گرفتن در لیست ســیاه 
FATF درآمدهای ارزی دولت را به شــدت کاهش 
داده اســت. دولت نیز برای تامین مالی بودجه خود 
مجبور به کســب درآمــد از روش هــای دیگر و از 
جمله تعریف پایه های مالیاتی جدید شــده اســت. 
اگر چه مالیات ســتانی بهترین شیوه برای درآمدزایی 
دولت ها اســت اما با توجه به شــیوع بیماری کووید 
19 و تعطیلی هــای پیاپی کســب و کارها و همچنین 
رکود اقتصادی ایجاد شــده پیش از این بیماری، اخذ 
مالیات فشــار مضاعفی را بر صاحبان کسب وکارها 

وارد کرده است.
هر چند یکی از وظایف هــر ملت پرداخت مالیات و 
مشارکت در پیشرفت کشور خود است، اما در طرف 
مقابل دولت ها وظیفه مهم تری داشته و آن استفاده بهینه 
از این درآمدها برای توسعه و آبادانی و رفاه آحاد مردم 
و جامعه است. متاســفانه آن چه از کارنامه دولت ها، 
چه در شرایط رونق و چه رکود، می توان مشاهده کرد 
این اســت درآمدهای مالیاتی به درستی برای رشد و 
تولید و اشتغال و ســرمایه گذاری مورد استفاده قرار 

نگرفته است.
در این میــان برخــی مالیات هــا ماننــد مالیات بر 
ارزش افزوده که بایســتی از مصرف کننده نهایی اخذ 
شــود، به دلیل ایراداتی که در عملکــرد مجلس در 
قانونگذاری و عملکرد دولت در اجرای آن وجود دارد 
به نوعی تنبیه تولیدکننده است. بسیاری از فروشندگان 
مواد اولیه فاکتور فروش ندارنــد و همین امر باعث 
شــده که یک زنجیره از مالیات بــر ارزش افزوده بر 
تولیدکنندگان تحمیل شود. دولت نیز می بایست قبل 
از اجرای این نوع مالیات زیرســاخت های لازم برای 
شفافیت در مالیات ستانی را عملیاتی می کرد تا هیچ 
کدام از زنجیره تولید نتوانــد مالیات را نپرداخته و بر 

گروه دیگری تحمیل نماید.
اخیرا کمیسیون اقتصادی مجلس کلیات طرح مالیات 
بر عایدی سرمایه را به تصویب رسانده تا با گسترش 
پایه های مالیاتی علاوه بر درآمدزایی برای دولت، به 
بازار دارایی ها سامان داده و از فعالیت های سودگرانه 
جلوگیری کند. اگر چه هــدف اصلی این طرح کوتاه 
کردن دست واسطه ها و قیمت گذاری واقعی در بازارها 
بوده و اجرای درست آن از ضروریات اقتصاد می باشد، 
اما بایستی ایرادات آن را برطرف کرد که از هدف آن 
که حذف واسطه ها و هدایت نقدینگی به سمت تولید 

است دور نماند.
مهم ترین ایرادی که به این نوع مالیات وارد می شــود 
این اســت که در هنگام فروش دارایی افزایش قیمت 
ناشــی از تورم لحاظ نشده اســت. به علاوه در مورد 
اشــخاص حقوقی این نگرانی وجود دارد که مالیات 
مضاعف بر شرکت ها تحمیل شود، بدین صورت که 
اگر شرکتی در طول سال به دلیلی معاملاتی در املاک 
و خودرو داشته باشــد یک بار باید مالیات بر عایدی 
سرمایه پرداخت کرده و یک بار مالیات بر عملکردف 
که بایســتی قانونگذار نگاه جامعی به تمام درآمدها 

داشته باشد.
ایراد دیگــری که به ایــن طرح وارد اســت حذف 
دســتگاه های دولتی از پرداخت مالیــات بر عایدی 
سرمایه اســت. این در حالی است که بیشتر املاک یا 
در گرو بانک ها و یا در تملک آنها است. به علاوه این 
نوع مالیات برای هدایت نقدینگی از بازار سفته بازی به 
سمت تولید است اما تا زمانی که کارکرد بازار سرمایه 
اصلاح نشــود و اعتماد به آن بازنگــردد، نمی توان 
سرمایه های خرد را به سمت این تولید هدایت کرد. 
همچنین به منظور رونق تولید، در کنار اجرای مالیات 
بر عایدی سرمایه بایستی ســایر موانع تولید از جمله 
موانع بانکی و هزینه هــای مضاعف تولید برطرف و 

زیرساخت ها اصلاح شود.

اقتصاد جامعه

معاون عملیات نزاجا: مرزهای شرقی در امنیت کامل و کنترل شبانه روزی است
امیر سرتیپ آریانفر معاون عملیات نیروی زمینی ارتش جمهوری اسلامی ایران در بازدید مرزهای شرقی، از امنیت و کنترل کامل این مرزها در طول شبانه روز خبر داد.

به گزارش اقتصادسرآمد از روابط عمومی ارتش، امیر سرتیپ فرهاد آریانفر معاون عملیات نیروی زمینی ارتش که برای مدیریت و هم افزایی اقدامات یگانهای نیروی زمینی در 
جنوب شرق و بررسی آمادگی یگان ها در منطقه حضور یافته با تاکید بر آمادگی کامل نیروهای مستقر در مناطق مرزی شرق وجنوب شرق، افزود: با حضور هوشمندانه و همت  
رزمندگان نیروی زمینی در صدها کیلومتر از مرزهای شــرقی،  همچنین  تلاش مرزداران غیور نیروی انتظامی در مناطق مرزی همجوار با استان سیستان و بلوچستان و همراهی 
عزیزان سپاه، کوچکترین تحرک در مجاورت مرزها رابه دقت تحت نظر داشته و اجازه کوچکترین تردد و ورود غیر مجاز از طریق این مرزها را نخواهیم داد.معاون عملیات نیروی 
زمینی ارتش در بازدید از مناطق مرزی، ضمن تقدیر از آمادگی روحی و رزمی مدافعان مرز تاکید کرد: مرزهای جنوب شــرق و شرق کشور به صورت شبانه روزی در کنترل و 

نظارت قرار داشته و از امنیت کامل برخوردار است.

یادداشت

گروه جامعه - مسؤولین مراقب باشند که معمولا بزرگترین 
رانت ها و ســهم خواهی های دارندگان امضاهای طلایی در 
این ماه های پایانی دولت ها رخ می دهد. در سال های اخیر، 
بحث ارز دولتی دارو و نحوه تقسیم و توزیع آن میان شرکت های دارویی، 
تبدیل به یکی از مناقشه برانگیزترین بحث های حوزه سلامت شده است.

اخیرا گزارشی از سوی سازمان غذاودارو با عنوان »لیست ثبت سفارشات 
دارویی دارای اولویت - هشــدار 1-1400 « منتشر شــده که آن را باید 
یک گام مثبت و موثر در مسیر شفاف ســازی عملکرد سازمان غذاودارو 
دانست و جای تقدیر و تشکر از مسؤولین مربوطه دارد.تحلیل این گزارش 
می تواند اطلاعات خوبی را در اختیار قرار داده و برای همه ذینفعان مفید 
باشد، هرچند که گزارش مربوط به بازه زمانی کوتاهی از سال 1400 است 
و طبیعی اســت که وقتی کل آمار یک ســال در اختیار نیست، مقایسه ها 
نمی تواند معیار و پایه درست و دقیقی داشته باشد و نمی تواند همه واقعیت 
را منعکس کند.توجه به این گزارش از آنجایی حائز اهمیت است که در ماه 
های اخیر، میزان کمبودهای دارویی در سراسر کشور به شکل آزاردهنده 

ای افزایش پیدا کرده است.
افزایش کمبودهای دارویی

به گزارش اقتصادســرآمد حمید خیری، رئیس روابــط عمومی انجمن 
داروســازان ایران در گفت وگو با فارس در این رابطه می گوید: متاسفانه 
لیست کمبودهای دارویی از ابتدای سال جاری افزایش یافته است و این 
موضوع را به وضوح می توانید در ســرگردانی مردمی که به داروخانه ها 
مراجعه می کنند، مشــاهده کنید.وی ادامه می دهد: دلایل مختلفی در این 
خصوص می تواند وجود داشته باشد ولی قطعا یکی از مهمترین عوامل 
آن، بحث کمبودهای ارزی و محدودیت های تخصیص ارز دولتی است.

کمبود داروهای اعصاب
بابک زمانی، از چهره های برجســته حوزه پزشکی و متخصصان مغز و 
اعصاب در گفت وگویی کلاب هاوسی می گوید: بعد از گذشت 40 سال 
از پزشکی و 30 سال از نورولوژیست بودنم، بخاطر ندارم که بیماران تا این 
حد به دنبال کپسول فنی توئین و قرص پیریمیدون باشند. درصد کسانی 
که در ایران قرص فنی توئین مصرف می کنند، درصد قابل توجهی هستند. 
بخش مهمی از بیماران ما که دچار لرزش هستند، سالها پیریمیدون مصرف 
می کنند و اگر مصرف آن قطع شــود، قادر به نوشیدن یک لیوان آب هم 
نیستند. اینکه داروخانه ای در ترکیه برای ایران فنی توئین تامین کند، فقط 
یک سرشکستگی ملی است و بس. مسئولان ذی ربط باید پاسخ دهند که 
فایده این برنامه ریزی ها برای تامین دارو چیست که بیماران ما از نبود دارو 

تشنج کرده است!

چرا کمبود دارو داریم؟
 بر اساس نظر سایر کارشناسانان که این روزها در گفتگوهای تخصصی در 
کلاب هاوسی حضور دارند، عدم توجه به اولویت ها و سوء مدیریت در 

تخصیص ارز نیز می تواند در ایجاد کمبودهای دارویی بسیار موثر باشد.
عقل حکم می کند که در صورت کمبود ارز ، پس از واردات مواد اولیه و 
واسطه ای که واردات آن ها برای تولید داروهای ایرانی ضرورت دارد، باید 
ارزهای دولتی برای داروهای بدون مشابه داخلی اختصاص پیدا کند. آن هم 
باید بر اساس اولویت بندی و مبتنی بر معیارهای شفاف انجام شود. ضمن 
اینکه در گام نخست باید داروهای پایه، فراگیر و عمومی مورد توجه قرار 
گیرد.به گفته این کارشناسان، یکی از نکاتی که در هنگام توزیع ارز دولتی 
باید بیش از پیش در بحث اولویت بندی ها مورد توجه سیاستگذاران باشد، 
  orphan وسعت تعداد بیماران است. به عنوان مثال هرچند تامین داروهای
ضروری است و دسترسی به آن ها به هیچ وجهی قابل انکار نیست ولی 
با توجه به اینکه هزینه ارزی داروهای orphan بالاســت، بهتر است از 
ظرفیت سازمان های مردم نهاد استفاده شــود و اینکه سازمان غذاودارو 
بودجه دارویی 10 هزار نفر را مثلا بــه 10 بیمار مبتلا به بیماری های نادر 
اختصاص دهد، در شرایط کمبود منابع ارزی، کار درست و مناسبی به نظر 
نمی رسد و اتخاذ چنین سیاســتی ممکن است ریشه در سوء مدیریت یا 

سوء تدبیر یا نفوذ امضاهای طلایی و رانت داشته باشد.
البته بدیهی است که وقتی همه امور اعم از برنامه ریزی، قیمتگذاری، توزیع 
ارز، نظارت کیفی، تامین و... به یک سیستم در یک وزارتخانه و یک سازمان 

سپرده شود، نتیجه ای بهتر از این نخواهد داشت.
هشدار؛ مراقب رانت ها باشید

نگرانی اصلی در این خصوص آن است که با وجود محدودیت های ارزی 
و تشدید آن، در پشت صحنه توزیع ارز، کنش و واکنش هایی برای انحراف 
مسیر اختصاص ارز دولتی صورت گیرد و تبعیض در برخورداری از ارز 
دولتی میان شــرکت ها و داروها پر رنگ شود.به طور کلی ارز ترجیحی، 
بدلیل اینکه محدود است، همواره در معرض رانت و خطا قرار می گیرد و 
نتیجه آن فربه شدن دارندگان امضای طلایی است. به هرحال ممکن است 
برخی چهره ها در روندهایی که در آنها افراد حرف اول و آخر را می زنند و 
نه سیستم، به واسطه لابی ها و نفوذهایی که دارند، بتوانند مسیر توزیع ارز 
را تحت شعاع قرار دهند.این موضوع از آنجایی حائز توجه بیشتر است که 
به گفته برخی کارشناسان، همیشه در این ماه های پایانی دولت ها، اتفاقات 
ناگواری از بابت سهم خواهی دارندگان امضاهای طلایی می افتد. چرا که 
مسئولین، عمر صندلی های مدیریتی خود را حداکثر شش تا هفت ماه می 
بینند و بر این اساس تلاش می کنند که منافع دوستان خود را در نیمه اول 
هر سال تامین کنند.مرور لیست ثبت سفارشات دارویی دارای اولویت - 
هشدار 1-1400  نشان می دهد که مسؤولین سازمان غذاودارو در ماههای 
نخست سال جاری، بخش عمده ای از ارز داروهای ساخته شده وارداتی را 
به شرکت هایی اختصاص داده اند که اقدام به واردات داروهای کم مصرف 
می کنند و اینکه این اتفاق، یک سیاست و تدبیر گره گشا بوده یا اینکه ناشی 
از سوء مدیریت یا خطا یا فساد و رانت، موضوعی است که در ماه های آینده 
و بر اساس لیست های آتی و همچنین میزان کمبودهای داروهای عمومی 

و پایه قابل قضاوت خواهد بود.
حذف ارز دولتی از حوزه دارو، یک اولویت اساسی برای کاهش 

فساد و سوء مدیریت
در پایان، بحث را اینگونه می توان جمع بندی کرد که به نظر می رسد حذف 
ارز دولتی از حوزه دارو، یک اولویت اساســی برای کاهش فساد و سوء 
مدیریت در این حوزه است و به نظر قاطبه کارشناسان بهترین تصمیمی 
که رئیس آتی ســازمان غذا و دارو می تواند اخذ کند، عزم و تلاش برای 
حذف ارز 4200 تومانیســت.اما تا آن زمان، باید با اســتفاده از ابزارهای 
شفافیت زا، نحوه تخصیص ارزها دائما و به صورت مستمر گزارش شود. 
ضمن اینکه باید در نحوه توزیع ارز و تعیین اولویت ها بازنگری شود تا از 
تامین تمامی داروهای حیاتی در تمام حوزه های درمانی اطمینان حاصل 
شود. بهتر است دستگاه های نظارتی نسبت به این موضوع توجه بیشتری 
داشته باشند و ریشه برخی کمبودهای داروی را از زوایه دید خطا یا فساد 

در توزیع ارز دنبال کنند.

لیست توزیع سه ماهه ارز دارو زیر ذره بین کارشناسان

 مراقب سهم خواهی امضا طلایی ها باشید

گزیده اخبار

نشست فرماندهان و مســئولان ارشد نیروی زمینی 
سپاه، با حضور سردار سرلشکر پاسدار محمد باقری 
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح در ســتاد این نیرو 

برگزار شد.
به گزارش اقتصادسرآمد، نشست فرماندهان و مسئولان ارشد 
نیروی زمینی سپاه، با حضور ســردار سرلشکر پاسدار محمد 
باقری رئیس ستاد کل نیروهای مسلح  در ستاد این نیرو برگزار 

شد.
در این نشست که صبح روز گذشته در ستاد فرماندهی نیروی 
زمینی سپاه برگزار شد، سردار ســرتیپ پاسدار محمد پاکپور 
فرمانده نیروی زمینی ســپاه و نیز فرماندهان قرارگاه های تابعه 
این نیــرو، در گزارش هایی جداگانه، وضعیــت آمادگی های 

دفاعی و نظامی در جغرافیای ماموریتی را تشریح کردند.
ارزیابی و بررســی تحرکات و رویدادهای امنیتی، تبادل نظر 
پیرامون موضوعات مختلف امنیتی، دفاعی و نظامی در تامین 
امنیت پایدار و تعمیق اشراف اطلاعاتی بر تحرکات در مناطق 
پیرامون کشور از دیگر بخش های این نشست با حضور رئیس  

ستاد کل نیروها مسلح بود.
سرلشکر باقری در این نشست با قدردانی از اهتمام و تلاش های 
خستگی ناپذیر نیروی زمینی ســپاه در تامین امنیت پایدار در 
مناطق ماموریتی مرزی به ویژه در شمال غرب و جنوب شرق 
کشور گفت: به رغم توطئه ها و نقشــه های دشمنان در توسعه 
تهدید در مناطــق مرزی و پیرامونی کشــور عزیزمان که برای 
جبران شکســت های زنجیره ای خود در منطقه دنبال می شود، 
به فضل الهی وضعیت امنیتی مرزها در همه شاخص ها از رشد 
مثبت و اطمینان بخشــی برخوردار است و این نشانگر تلاش 
موثر، کارآمد و نتیجه بخش نیروی زمینی سپاه و سایر نیروهای 
عهده دار مأموریت امنیت مرزی است.رئیس ستاد کل نیروهای 
مسلح با تحسین اقدام و همت بالای سرلشکر حسین سلامی 
در دوره جدید فرماندهی سپاه برای ارتقای توان و آمادگی های 
یگان های مردم پایه نیروی زمینی سپاه و تاکید بر دستاوردهای 
راهبرد امنیــت مردم محور، به تاثیرگذاری مشــارکت و نقش 
آفرینی مردم بومی در امنیت مناطق مرزی اشاره و یادآور شد: 
اقدامات مردم یاری و حمایت از اقشار محروم و کم برخوردار و 
بهره گیری از ظرفیت های گوناگون عمرانی و خدماتی نیروهای 
مسلح در کمک به دولت و محرومیت زدایی، راهبردی است که 
تجلی و تاثیر آن در جغرافیای ماموریتی نیروی زمینی ســپاه به 

خوبی نمایان و آشکار است.

نماینده زاهدان در مجلس از قوه قضائیه خواســت 
با ترک فعل مدیران سیستان و بلوچستان در شیوع 
کرونا برخورد کند زیرا سردخانه های بیمارستان پر 
از اجساد بوده و عملا اعتماد کردم به نظام سلامت 
از دست رفته است.به گزارش اقتصادسرآمد، فداحسین مالکی 
نماینده مردم زاهدان در مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با 
فارس اظهار داشت: قضایای استان سیستان و بلوچستان از عدم 
دسترسی به پزشک گذشته است؛ سردخانه های بیمارستان های 
استان پر شده و جا برای فوتی جدید ندارد. وی ضمن قدردانی 
و تشکر از زحمات و تلاش های کادر درمان در استان ادامه داد: 
وزیر بهداشت چندماه پیش وعده تعویض کادر مدیریتی استان 
و مدیر استان را داده اند اما محقق نشــد؛ امروزه شاهد بحران 
مدیریتی در عرصه ســلامت و باندبــازی در مدیریت حوزه 

بهداشتی این استان هستیم.
نماینده مردم زاهدان در مجلس عنوان کــرد: در ابتدا وزارت 
بهداشت باید بحران مدیریتی و تبعیض و انحصارگرایی را در 
این استان حل کند. اعتماد مردم به بیمارستان در استان سیستان 
و بلوچستان از بین رفته اســت.مالکی در ادامه با اشاره به دقیق 
نبودن آمارهای اعلامی در زمینــه کرونا گفت: آمارهای ابتلا و 
فوتی در استان بســیار بالاتر از آمارهای اعلامی است. چراکه 
بســیاری از مبتلایان و قربانیان به دلایــل آلودگی بیش از حد 
بیمارســتان ها به مراکز درمانی مراجعه نمی کنند و در خانه ها 
می مانند. به طور مثال 20 نفر از یک خانواده مبتلا به کرونا شدند، 
اما هیچ یک به بیمارستان مراجعه نکردند و بسیارند از این دست 
مبتلایان.نماینده مردم زاهدان در مجلس افزود: مدیریت سلامت 
استان  هم چند وقتی است که می خواهد برود، اما وزیر بهداشت 
به زور وی را نگه داشته اند. سوال از دکتر نمکی این است که با 
چه کسی لج می کنید؟ با جان ســه میلیون نفر مردم استان بازی 
می کنید؟وی با اشاره به عدم بهبودی شرایط در استان علی رغم 
پیگیری ها از وزارت بهداشــت، عنوان کرد: مرکز اســتان باید 
مجهز به تمام خدمات درمانی باشد. اما آیا اینگونه است؟ قطعا 

خیر! حتی پزشک کافی هم نداریم! 
نماینده مردم زاهدان در خصوص بی توجهی وزارت بهداشت 
به استان سیســتان و بلوچســتان افزود: اگر این مشکلات در 
اســتان های بزرگ کشــور رخ می داد، قطعا از سوی وزارت 
بهداشــت اقدامات عاجلی صورت می گرفت، لکن مسئولین 
وزارت بهداشــت اهمیتی برای استان سیســتان و بلوچستان 

قائل نیستند.

عضو هیئت رئیسه مجلس اظهار داشت: مجلس از 
موضوع خاموشــی ها و قطعی مکرر برق نخواهد 
گذشت و با جدیت کامل موضوع را پیگیری خواهد 

کرد و از ابزارهای نظارتی خود در این باره استفاده می کند.
به گزارش اقتصادسرآمد، حسینعلی حاجی دلیگانی نماینده مردم 
شاهین شهر در مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با فارس، 
با انتقاد از قطعی مکرر برق در سطح کشور گفت: در تماسی که 
بخش اورژانس با من داشــتند عنوان می کردند که تعداد قابل 
توجهی از بیماران کرونایی که در منزل از کپسول اکسیژن استفاده 
می کردند، به دلیل قطعی مکرر برق شرایط شان حاد شده و نیاز به 
اورژانس پیدا کردند. وی افزود: قطعی برق امروز در تمام ابعاد 
زندگی مردم را تحت الشعاع قرار داده و حتی سلامت مردم نیز 

تحت تأثیر قرار می گیرد.
عضو هیأت رئیسه مجلس اظهار داشت: در حوزه انتخابی من در 
شهرستان های شاهین شهر، میمه و برخار به دلیل کمبود با، قطعی 
برق را داریم و سختی کار زمانی بیشتر می شود که در زمان قطعی 
برق، پمپ های آب نیز از کار می افتنــد و مردم حوزه انتخابی 
من علاوه بر قطعی برق، قطعــی آب را در چند مرحله تحمل 
می کنند یکبار در زمان قطعی آب و یکیار هم هم زمان با قطعی 
برق. حاجی دلیگانی  خاطرنشان کرد: در تعداد قابل توجهی از 
شهرستان ها مخابرات ژنراتور جداگانه ای ندارد و با قطعی برق، 
تلفن، اینترنت و به طورکل امور مخابراتی آن شهرستان هم قطع 

می شود ومردم هیچ کار نمی توانند بکنند.
وی افزود: با چنین وضعیتی مــردم در ابعاد مختلف که زندگی 
با قطعی برق با بحران مواجه می شوند و باید تدبیر جدی برای 

بهتر شدن وضعیت اندیشیده شود. 
عضو هیأت رئیسه مجلس گفت: باید هر چه سریع تر با مدیریت 
درســت جلوی قطعی برق را گرفت و در بحث توزیع برق با 

تدبیر مناسب شرایط بهتری را ایجاد کرد.
این نماینده مجلس درباره راهکارهای مقابله با این مساله تاکید 
کرد: بهتر است در شــرایط فعلی واحدهای صنعتی غیر ضرور 
که مصرف برق بالایی دارند موقتاً تعطیل شود تا برق مورد نیاز 

برای منازل و دیگر بخش ها در شهرها و روستاها تامین شود.
 وی افزود: از سوی دیگر دولت می تواند از واحدهای صنعتی 
که دارای ژنراتور برق هستند بخواهد تا برای کمک به وضعیت 
فعلی از برق سراسری استفاده نکنند و از برق ژنراتورهای خود 
کمک بگیرند تا از شرایط خاصی که در حال حاضر پیش آمده 

عبور کنیم.

نشست سرلشکر باقری با فرماندهان نیروی زمینی سپاه

 بررسی تحرکات و رویدادهای
 مرزی کشور

درخواست نماینده زاهدان در مجلس از قوه قضائیه

قوه قضائیه با ترک فعل مدیران سیستان و 
بلوچستان در شیوع کرونا برخورد کند

لزوم اصلاح سوءمدیریت در قطعی برق

مجلس از موضوع خاموشی ها 
نمی گذرد

یلدا راهدار

ابطال قرارداد پیش فروش ۵برگه
بــا عنایــت بــه صــدور دادنامــه یــا شــماره نامــه 
۱۳۹۹۱۹۱۰۰۵۵۵۹۰۰۸مورخ ۱۳۹۹/۱۱/۴ شعبه اجرای 
احکام مدنی دادگستری پردیس و دستور قاضی مبنی بر 
رد مال و انتقال یک واحد مسکن مهر واقع در فاز ۱۱پروژه 
کوزو پارس در بنام )متقاضی نفر اول( هادی بابازاده در حق 
خانم شهربانو فارسیان که نامه دادگاه به شماره ۹۹/۳۶۱۱۱ 
مورخ ۱۳۹۹/۱۱/۴ در دبیرخانه شرکت عمران شهر جدید 

پردیس ثبت و ابلاغ گردیده است.
اصل قرارداد پیش فروش متقاضی نفر اول به شماره ص/ ۴۷۶۲۰/ 
۹۸/  ۱۰۸ مورخ ۲۶/۰۶/۱۳۹۸ تغییر نام بنام …به شماره 
… مورخ … طبق شماره نامه دادگاه باطل و فاقد اعتبار 

می باشد.


